
 
 
 

Technische vraag 
 
Zaaknr.: 9213-2023 
 
 

Technische vraag aan: Jan van den Hurk en Rick Joosten 

 
Onderwerp: Financiering raadsvoorstel Ophogen krediet, eigendom & bouwheerschap Sport en 
Spel Reek 
 
Wij lezen dat er vier (voorgestelde) mogelijkheden zijn voor wat betreft de financiering van dit 
voorstel. Waarom komt het college zelf niet met 1 voorstel om het plan te financieren? 
 Op deze manier is de financiële dekking gelijktijdig met het te nemen/genomen besluit geborgd 
en wordt de raad niet belast met eventuele gaten die op deze manier in onze begroting gaan 
vallen en waar achteraf, bijvoorbeeld tijdens de begrotingsraad, alsnog een oplossing voor 
gevonden moet worden. 
 
Aangezien hier niet voor is gekozen, waarom zijn de mogelijkheden dan beperkt tot vier? Zijn er 
geen andere opties? Of zijn dit de meest voor de hand liggende c.q. heeft het college hierin zelf 
een voorselectie wensen te maken? 
  

 
 

Ondertekening: 

Datum indiening : 31-1-2024  

Fractie : VVD  

Naam indiener : Karin Francken  

 

 

 
 



Antwoord op technische vraag 
 

Antwoord door: Jan van den Hurk en Rick Joosten 

Datum: 1-2-2024 
 
Vraag: 
Wij lezen dat er vier (voorgestelde) mogelijkheden zijn voor wat betreft de financiering van 
dit voorstel. Waarom komt het college zelf niet met 1 voorstel om het plan te financieren? 
Op deze manier is de financiële dekking gelijktijdig met het te nemen/genomen besluit 
geborgd en wordt de raad niet belast met eventuele gaten die op deze manier in onze 
begroting gaan vallen en waar achteraf, bijvoorbeeld tijdens de begrotingsraad, alsnog een 
oplossing voor gevonden moet worden. 
 
Aangezien hier niet voor is gekozen, waarom zijn de mogelijkheden dan beperkt tot vier? 
Zijn er geen andere opties? Of zijn dit de meest voor de hand liggende c.q. heeft het college 
hierin zelf een voorselectie wensen te maken? 
 
 
 
 
Antwoord: 
Het college komt met een concreet voorstel en een concrete financiële vertaling (de dekking 
van de hogere jaarlijkse lasten van het investeringskrediet van € 93.500,- komen ten laste te 
brengen van het begrotingssaldo). 
 
Het tekort van het begrotingssaldo in de jaren 2026-2027 wordt betrokken bij de 
behandeling van de kadernota 2025 (behandeling komende zomer). 
 
 
 

 
 


